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2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

JUDr. Pašková: 

Ja by som mala takú žiadosť skôr na mestskú políciu, ide o parkovanie na sídlisku Sever. Ja 

viem, že nenafúkneme tie parkovacie miesta, je tam stále nedostatok miesta na parkovanie, 

ale parkuje sa hlavne skôr nie vo večerných, skôr v nočných hodinách na trávnikoch. Tam sú 

na tom trávniku pri tom severozápadnom východe, tam, čo teraz opravujú tú bytovku, kde je 

tam to lešenie, ktoré je tam už skoro pol roka a zaberá parkovacie miesta. Tam sú výpusty, 

alebo neviem ako to mám nazvať, čo tam ide teplovod, také umelohmotné, zelené také kryty. 

Na tom sa parkuje, už je to zalomené, prelomené, lebo v nočných hodinách tam na tom 

trávniku parkujú autá. Cez deň nie, takže keď mestská polícia chodí cez deň to nevidí, ale 

v noci sú tam stále zaparkované autá. Ďalší veľký problém je, že autá parkujú pre nedostatok 

iného miesta vo vchodoch, jak sa vchádza. Niekedy je problém kočíkom vojsť do toho 

vchodu, pretože tam parkuje auto. A okrem iného aj u nás, konkrétne v našom vchode, bol 

problém, bola pani, ktorá veľmi ochorela, nemohla vôbec chodiť, sanitka nemohla prísť až ku 

vchodu, lebo tam bolo zaparkované auto. A keďže teraz už chodí len sanitkár, už nechodia 

dvaja, nebolo ju možné ju odniesť do tej sanitky. Nehovoriac o tom, že keď chcete nejaký 

nábytok si prisťahovať, alebo odsťahovať, nie je kde to auto pristaviť ku tomu vchodu, lebo 

stále je tam zaparkované auto nielen v noci, ale niekedy celý deň. Takže, bolo by dobré 

mestskou políciou buď upozorňovať tých ľudí, alebo dať tam nejakú značku, žeby sa 

neparkovalo vo vchodoch.  

 

PhDr. Čižmár: 

Požiadam o riešenie mestskú políciu, ale tak, ako ste aj vy navrhli pani poslankyňa, asi by 

bolo riešením najprv to urobiť len upozornením, čiže takou preventívou v prípade, že to 

nebude účinné, tak budeme musieť potom pristúpiť k ďalším krokom. 

 

JUDr. Pašková: 

Ja viem, že napríklad v noci, keď prídete, nemáte kde zaparkovať, mne sa to už stalo tiež, že 

som prišla o jedenástej domov, som tam zaparkovala, ale ráno o šiestej, keď idem venčiť psa, 

tak som to auto ihneď dala preč, aby aspoň cez deň tie vchody boli voľné, aj v noci by mali 

byť.  
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